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Obec Lhota 
 

Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 4. 11. 2013 od 18.00 hodin 

v Zámecké restauraci v Cholticích. 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 10 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, Hana 
Kolářová, ing. Miroslav Horák, Zdeněk Kolbaba, Pavel Kváč, Miroslav Šupík a Pavel 
Vančura, což je 91 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Omluveni jsou: Bc. Lukáš Sůra  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
Účast veřejnosti:  15   Hosté:  0 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/7/2013 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomnou veřejnost s návrhem programu a s doplněním 
programu. U bodu 10 navrhl změnu textu z důvodu tiskové chyby – místo MŠ a ZŠ Choltice 
má být v textu občanská sdružení. 
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace na vybavení jednotek SDH 
3. Pořízení CAS (hasičské cisterny) pro výjezdovou jednotku SDH Choltice 
4. Koupě pozemků p.č. 935/2 (ZE) a 759/1 (PP), oboje v k. ú. Choltice 
5. Rozpočtové opatření č. 10/2013 
6. Informace o realizaci akce „Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora“ 
7. Informace o stavební činnosti ve 2. pololetí 2013 a výhled na 2014 
8. Zadání územních studií na lokalitu Z1 (Hellichova-Luční) a lokalitu Z7 (Severní - 

Pod křížkem) 
9. Žádost o grant na obnovu památníku obětem 1. sv. války 
10. Zpráva kontrolního výboru o kontrolách hospodaření městyse, obč. sdružení 
11. Zápis do kroniky za rok 2009 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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12. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
13. Různé 
Doplněné body: 
14. Poskytnutí daru společnosti Centrum Paraple 
 Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/7/2013 bylo schváleno. 
 
2. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace na vybavení jednotek SDH 
Starosta seznámil přítomné s hlavními body smlouvy. Městys obdržel dotaci od Pardubického 
kraje ve výši 99 500 Kč na pořízení hasičských přileb. Pro výjezdovou jednotku bude 
pořízeno 15 nových přileb. Pořízení přileb zdůvodnil také P.Vančura, velitel JSDH. 
Diskuse:  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 
dotace v požární ochraně na výdaje jednotky SDH s Pardubickým krajem na částku  
99 500 Kč. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 3/7/2013 bylo schváleno. 
 
3. Pořízení CAS (hasičské cisterny) pro výjezdovou jednotku SDH Choltice 
Starosta zdůvodnil nutnost pořízení hasičské cisterny. Naše Tatra T 148 je již veteránem a 
udržovat ji v provozuschopném stavu vyžaduje spoustu úsilí a času dobrovolných hasičů. 
Město Cvikov prodává CAS Tatra 815 z roku 1988 za 1 mil. Kč. Tatra působila na letišti 
Mošnov a je ve výtečném stavu. Potřebu nového auta také zdůvodnil velitel JSDH Pavel 
Vančura.  

Diskuse: p. Horák: -  jaký je stav motohodin? Odp.Vanč: stav není znám. Najeto 12 tis. km 
               p. Málek: - zda vejde se do garáže? Odp.Va: Vejde, bylo testováno přeloučskými 
hasiči. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pořízení CAS T 815 pro JSDH za cenu 1 mil. 
Kč vč. DPH  
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 4/7/2013 bylo schváleno. 
 
4. Koupě pozemků p.č. 935/2 (ZE) a 759/1 (PP), oboje v k. ú. Choltice 
Starosta uvedl, že se jedná o pozemky p.č.935/2 (ZE), polní cestu, která ústí na polní cesty 
spojující Bezděkov a Jeníkovice. Využívá se pro obsluhu pole. Majitelé (paní Řeháková a 
pana Žák) nechtějí již tento pozemek vlastnit a tak ho nabídli městysi k odkoupení. Cena je 
dohodnuta na 7 Kč za m2, což je při výměře 1 389 m2 za 9 723 Kč. Městys zařídí 
vypracování smlouvy a uhradí kolek pro návrh na vklad. 
Druhým pozemkem je pozemek p.č. 759/1 (PP) pod chodníkem u Kvartýru. V budoucnu se 
počítá s výstavbou chodníku a je pro městys výhodné vlastnit tento pozemek. Vlastníkem je 
pan Fr.Mňuk. Výměra je 140 m2 a dohodnutá cena 20 Kč za m2. Cena celkem 2800 Kč plus 
kolek. 
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Diskuse: bez 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje  koupi pozemku p.č.935/2 (ZE) za cenu 9 723 
Kč od paní Alenky Řehákové a pana Františka Žáka. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/7/2013 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje  koupi pozemku p.č.759/1 (PP) za cenu 2 800 
Kč od pana Františka Mňuka. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 6/7/2013 bylo schváleno. 
 
 
5. Rozpočtové opatření č. 10/2013 
Starosta krátce bod uvedl, zmínil rozpočtová opatření č. 8 (příjem dotace na hospodaření 
v lesích 32 tis. Kč a dotace na vybavení JSDH 99,5 tis. Kč) a č. 9 (dotace na volby 24,1 tis. 
Kč) a předal slovo předsedovi KV Miroslavu Šupíkovi. Ten seznámil přítomné se změnami 
rozpočtu.  
Diskuse: p. Kolbaba – dar pro PARAPLE budeme schvalovat až v bodě 14, lze schválit už 
teď v rozpočtu? Odp. starosty: Peněžní dar nad 20 tis. Kč patří do výhradní pravomoci 
zastupitelstva, zvolený postup přikazuje zákon o obcích. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2013. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10   Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/7/2013 bylo schváleno. 
 
 
6. Informace o realizaci akce „Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora“ 
Starosta uvedl: 30. 8. 2013 proběhla hodnotící komise, která vybrala firmu POPR s.r.o. 
z Hradce Králové. Firma nabídla nejnižší cenu a to 7 542 623 včetně DPH. Celkové náklady 
jsou nyní rozpočtovány ve výši 8 957 613 Kč vč. DPH. Spoluúčast městyse je 10%. 
Od 15. 2. 2014 plánováno opětovné napouštění obou rybníků. 31. 5. 2014 ukončení všech 
prací.  
Aktuální situaci objasnil Pavel Vančura, který provádí na stavbě dozor za městys.  
Diskuse: p. Málek – budou nějaké peníze z vytěženého dřeva? Odp.starosty: budou, ale plně 
pokryjí náklady na těžbu.(cca 200 tis. Kč). Toto řešení bylo jediné možné, u jiných nabídek 
převyšovaly náklady na těžbu příjmy z prodeje. 
               p. Petr – toto řešení výhodné pro městys – podle něj ztrátová záležitost (cca 100 tis. 
Kč) 
Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí. 
 
7. Informace o stavební činnosti ve 2. pololetí 2013 a výhled na 2014 
Starosta zmínil všechny významnější stavební činnost ve 2. polovině roku 2013 a nastínil 
výhled na rok 2014. Proběhly opravy místních komunikací (200 tis. Kč Choltice a 100 tis. 
Ledec), arkádových dveří do muzea vodníků a do obřadní místnosti. Opraveny dveře do úřadu 
(33 tis. Kč), opraveny úřední desky (38 tis. Kč), opraveno zadní schodiště za jídelnou ZŠ (81 
tis. Kč), opravena střechy nad MŠ za 123 tis. Kč, rozšířeno veřejné osvětlení v ulici Na 
Hlásku o 4 lampy, vybudován nový chodník od zdr. střediska směrem k prodejně COOP. Za  
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265 tis. Kč, u DCHB č.p.260 byla zrealizována nová parkovací místa za 105 tis. Kč, opraven 
byl vjezd do dvora DCHB, jako bezbariérový byl upraven přechod přes ulici B. Jelínka a část 
chodníku před DCHB čp. 260. 
Proběhla oprava opěrných zdí Mlýnského potoka v Ledci za 220 tis. Kč a čištění koryta od 
sedimentu (Lesy ČR). Bylo dokončenou restaurování Božích muk u Podhorek (103 tis. Kč).  
V roce 2014 by měla být dokončena Revitalizace obory… a budovat by se měla kanalizace 
v ulici U Školy a Hellichova s následným budováním povrchů. 
 
Diskuse:  
p. Horák – doplnil informaci i opravách komunikací a podpořil návrh akcí na r. 2014 
p. Čermák – je počítáno se zprůchodněním kanálu u Choltexu? Neodtéká. Odp. p. Vančura: 
ano, čistila se vpusť, nepomohlo to, bude se asi kopat. 
p. Lébl – bude počítáno v projektu ulice U Školy s jeho připomínkami, které zaslal poštou? 
Nechce mít znehodnocený dům. Odp. Vančura+starosta: připomínky projektant vyhodnotí. Po 
vybudování nové kanalizace a nového povrchu ulice by neměly být s dešťovou a balastní 
vodou takové problémy, jako dosud. 
p. Černá – podpořila variantu se zeleným pásem, dopor. dbát na estet. úroveň ulic, aby byly 
podobné. 
p. Čermák – nejdřív by se měla udělat Pardubická ulice, kvůli podmáčení přilehlých domů 
p. Málek – možná je tu závada na vodovodu, dopor. udělat sondu  
 
Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí. 
 
8. Zadání územních studií na lokalitu Z1 (Hellichova-Luční) a lokalitu Z7 (Severní - Pod 
křížkem) 
Starosta seznámil s parametry zadání obou ÚS a s časovým harmonogramem jejich 
projednávání. ÚS zpracovává společnost SURPMO a.s., která tvořila ÚP Choltic. U obou 
lokalit bude nejdříve zpracován koncept, který bude s vlastníky pozemků a dotčenou 
veřejností diskutován. Koncept bude předložen do 2 měsíců. 
Diskuse: p. Málek – pozastavil se nad tím, že už to jednou bylo děláno, jestli je počítáno 
s řešením odvodu balastních vod, zda se nebudou se muset postavené domy v Severní ul. 
bourat, dopor. zkontrolovat kanalizaci a posoudit, zda ji nákladně opravovat, vpustě se  dají 
lehce opravit. 
Odp.starosta+Vančura: Územní studie nebyly nikdy dělány, dělají se nyní poprvé a to 
v souladu s novým ÚP a také z důvodu koncepčnosti řešení celého území.(dostatečná šíře 
komunikací, veřejných prostranství, napojení na sítě a další místní komunikace) Projektanti 
budou řešit v obou lokalitách odvod balastních vod, žádné již postavené domy není důvod 
bourat. Splašková kanalizace je navrhována z důvodů oddělení dešťových a balastních vod od 
splaškových, protože nyní teče na ČOV velké množství čisté vody a to pro správnou funkci 
ČOV nežádoucí. Projektanti na kanalizaci, projektanti na MK a projektanti územních studií 
spolu vzájemně spolupracují. 
 
Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí. 
 
9. Žádost o grant na obnovu památníku obětem 1. sv. války 
Starosta shrnul výběrové řízení na návrh a realizaci památníku a seznámil s přípravou žádosti. 
Výběrového řízení se zlatinilo 5 návrhů. Vybraný návrh je od pana Ericha Seidla ze Svojšic. 
Pomník je z Bočanovského pískovce, výška cca 3 m. Cena 226 tis. Vč. DPH. Nyní se 
zpracovává žádost o dotaci od Ministerstva obrany. Dotace by mohla být až 70% 
a předpokládaná realizace je v roce 2015. 



-5- 

Diskuse: p. Augustinová – podpořila vybraný návrh 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje jako dodavatele pomníku obětem 1. sv. války 
pana Ericha Seidla a souhlasí s podáním žádosti o grant z Ministerstva obrany ČR. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 8/7/2013 bylo schváleno. 
 
10. Zpráva kontrolního výboru o kontrolách hospodaření městyse, obč. sdružení. 
Starosta krátce bod uvedl a předal slovo předsedovi KV Zdeňku Kolbabovi. Ten zhodnotil 
provedené kontroly hospodaření za 1. pololetí 2013 u městyse a za rok 2012 použití příspěvku 
u TJ Slavoj Choltice, SDH Choltice a Kmene Trilobit – Lesní liga moudrosti. Zpráva je 
přílohou zápisu. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí. 
 
11. Zápis do kroniky za rok 2009 
Starosta krátce bod uvedl. Nikdo ze zastupitelů neměl k zápisu připomínky. Lze jej schválit. 
Diskuse:bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje zápis do kroniky za rok 2009. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 9/7/2013 bylo schváleno. 
 
Starosta požádal zastupitele o přesunutí bodu 14 za bod 11. 
 
14. Poskytnutí daru společnosti Centrum Paraple 
Starosta zdůvodnil záměr daru. Jedná se o výtěžek z charitativní akce Choltický deštník, 
kterou městys pořádal 7. 9. 2013. Akce se povedla. 
Diskuse: p. Čermák sdělil, že naši ochotníci jsou pozváni panem Svěrákem na vystoupení do 
Prahy. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje peněžní dar ve výši 31 300 Kč pro Centrum 
Paraple, o.p.s. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10   Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 10/7/2013 bylo schváleno. 
 
12. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
Starosta informoval o níže uvedených záležitostech: 
• Rekonstrukce ulic Hellichova a U Školy 

Proběhla jednání s obyvateli, připravují se projekty. Ve středu 6. 11. 2013 se uskuteční 
jednání s obyvateli Na Hlásku.  

• Revize dětského hřiště ve sportovním areálu 
Proběhla výměna a oprava herního vybavení na dětském hřišti ve sportovním areálu. Nově 
byla nainstalována dvě pružinová houpadla včetně dopadové plochy a čtyřmístná 
vahadlová houpačka. Hodnota nového vybavení je 36 tis. Kč. Výměna byla nařízena 
revizní zprávou vytýkající špatný stav herních prvků. Zbývá doplnit a ošetřit zeleň. 
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• Ukončení restaurování Božích muk u Podhorek 
Boží muka restauroval pan Sigmund, celková cena 103 tis. Kč, dotace od MK ČR 70 tis. Kč. 
• Změna systému prodeje dřeva z Choltické obory v sezóně 2013-2014 
Od 1.11.2013 je zřízena funkce lesního (p. Karel Dvorský), který bude mít na starosti 
přípravu těžby a prodej palivového dřeva samotěžitelům, kontrolu těžby a následného 
vyčištění a také administrativu spojenou s plněním lesního hospodářského plánu. Zájemci o 
samotěžbu se budou registrovat u technika městyse Pavla Vančury. Městys si od této změny 
slibuje zkvalitnění a zrychlení výchovných zásahů v oboře v souladu s lesním hospodářským 
plánem a zvýšení výnosů z hospodaření v oboře. 
• Názvosloví místních částí 
Firma Geošrafo,které na našem katastru provádí komplexní pozemkové úpravy, požádala 
městys o připomínky a doplnění místních názvů používaných v mapách. Zastupitelé společně 
doplnili některé chybějící názvy (převážně rybníků) a některé názvy upřesnili. V Ledci se o 
připomínkování místních názvů postaral Osadní výbor.  
• Dopravní situace - náměstí Sv. Trojice, Na Medenici 
S odborem dopravy MěÚ Přelouč řešena možnost realizace přechodu pro pěší na náměstí Sv. 
Trojice od prodejny pečiva k poště. Dle poskytnutých informací by zde musel být vybudován 
uprostřed ostrůvek, rovněž frekvence pěších a dopravy je zde pod limit potřebný k povolení 
přechodu. Proti budování ostrůvku se vyslovila většina zastupitelů. Přechod tedy nebude. 
Jednáno také o nepřehledné situaci na křižovatce Na Medenici - vlastník zeleně bránící 
dostatečnému výhledu bude vyzván k pokácení 3 ks stromů a keřového porostu ve směru 
k Cyklosu. Tím dojde k rozšíření viditelnosti do bezpečné vzdálenosti. Dále bude posuzováno 
vodorovné a svislé dopravní značení. Situace se opět zpřehlední poté, co bude na přilehlém 
poli posekána kukuřice. Bude požádáno o ošetření aleje Medenice – Cyklos. 
p. Augustinová – po vymalování křižovatky v Nádražní ul. se stala další nehoda. Ještě je jiné 
řešení? Odp.starosta: žádné jiné zákonné řešení už není. Řidiči se musí věnovat řízení. 
• Volby do sněmovny 2013 
Starosta informoval o průběhu voleb v Cholticích, poděkoval členům volební komise za 
zdárný průběh. 
• Rozšíření sportoviště 
Uvažuje se vybudování malého fotbalového hřiště o rozměrech 60x40 pro trénování malých 
fotbalistů i pro veřejnost z důvodů častých časových kolizí při využívání hlavního 
fotbalového hřiště.  
• Informace MP Přelouč o měření rychlosti v městysi v roce 2012 
Zhodnocení aktivity MP v oblasti měření rychlosti na území městyse. V roce 2012 MP 
Přelouč měřila v Cholticích 24x, strávila zde 96 hodin, zjistila 98 přestupků (95 řešeno 
pokutou, 3 předány do správního řízení), na pokutách bylo vybráno 91 tis. Kč. Příjem z pokut 
je příjmem MP Přelouč. Nejvyšší naměřená hodnota rychlosti byla 79km/hod. Měření probíhá 
převážně u základní školy.  
p. Šponer – radar v Jedousovské nefunguje. Odp.Vančura: je objednána oprava 
• Snížení tarifů za elektřinu 
Městys dojednal s ČEZem nové ceny za elektřinu.  Sazby za elektřinu se sníží v průměru o 
18%, tj. cca o 30 tis. Kč za rok. Stejně bude postupováno i u ŽS, kde dojednané nové sazby 
umožní roční úsporu cca 29 tis. Kč. 
• Akce v Cholticích:  

o 2.11. od 16:00 Strašidla na zámku 
o 9.11. Čekání na Martina (akce SRPŠ) 
o 15.11. Zájezd do Prahy na Hello, Dolly 
o 19.11. přednáška o Kanadě s Dr. Vladimír Lemberkem 
o 23.11. Mikulášský vlak 
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o 23.11. Vítání občánků 
o 7.12. Advent na zámku, příjezd Tří králů, živý betlém, výstava betlémů 
o Na předvánoční čas se do malého zámku připravuje vernisáž obrazů M.Holuba 

(10 let výročí úmrtí) 
• Vánoční stromy 
Kromě vánočního stromu před úřadem bude poprvé strom na zámeckém nádvoří. 

 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 

13. Různé 
p. Boháč – zmínil fakt, že někteří občané ztěžují údržbu parkováním aut na zelených 
plochách. 
 
 
 
Starosta ukončil schůzi v 20:28 hod. s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 10/2013 
4.   Zpráva KV o kontrolách hospodaření 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  4. 11. 2013 
Zapisovatel: Mgr. Jan Pavlík 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 
 


